

Notulen Dorpsraadvergadering d.d. 1 februari 2023

Aanwezig: Goof Buijs(voorzitter); Ruud Kroon (penningmeester); Johanna Huizer (notulist)

Afwezig: Arda Wolterbeek Muller en Sicco Weertman (beiden zonder bericht)

Gasten: Hetty Pott-Buter; Cor Te Boekhorst

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Er zijn geen afmeldingen binnen gekomen bij het secretariaat.

Er zijn 3 aanvullingen op de agenda, t.w.:

** mails Bram betr. advisering Stuurgroep aan Gedeputeerde Staten.

** agendapunten Schouw donderdag 23 maart

** brief VOWA

2. Concept Notulen d.d. 11 januari 2023

** bij bewoners graag het aantal van 36 geïnteresseerde bewoners voor presentatie André Boon.

** tekstueel blz 1 verder geen op-aanmerkingen

** tekstueel blz 2. geen op-aanmerkingen.

N.a.v. punt 4. De bijeenkomst van de DR-werkgroep Verkeer met de werkgroep Verkeer van G.W. is niet in april, maar zal in mei plaatsvinden.

N.a.v. punt 4 de DR-werkgroep Wonen heeft na overleg bestuur een excuus brief gestuurd naar dhr. W. Haars en A. Boon ivm lekken informatie.

Ook zijn er 2 brieven gestuurd naar de resp. wethouders T. van Nieuwkerk en H. Scheepstra om nogmaals het belang van het behoud van voorzieningen in Broek te benadrukken en met de vraag om een bijeenkomst hierover te organiseren.

(brief Ruud d.d. 18 januari 2023)

Alle actiepunten zijn gedaan, hierbij worden de notulen goedgekeurd, met dank aan.....

3. Ingekomen post/mails en naar aanleiding van..

*** eindrapport VINU moet nog op DR-site geplaatst worden. **Actie: Goof**

*** kunst in de tunnel. Ruud: we kunnen alleen iets doen als de provincie acties hierin goedkeurt.

Probleem ligt bij het onderhoud en schoonmaak(gemeente). De provincie wil een zekere garantie dat dat gebeurt. Nu gebeurt het niet of te weinig. Bram gaat opnieuw met de beheerders van de provincie in gesprek hierover. Wellicht is het ook een idee om een vrijwilligers-groep voor de fietstunnel in het leven te roepen, net zoals bij de begraafplaats. **Actie: Ruud**

*** de Schouw vindt plaats op donderdag 23 maart van 09.30 t/m 11.30. Goof en Ruud zijn ieg aanwezig. Agendapunten bij "wat verder ter tafel komt".

4. Werkgroepen

Eerst algemeen ivm richtlijnen.

Voor elke werkgroep en haar leden zal gelden, dat vertrouwelijke stukken, die in de werkgroep besproken worden, vertrouwelijk blijven binnen de werkgroep.

Communicatie naar buiten toe/naar andere partijen zal altijd via het DR-bestuur lopen!

Johanna heeft contact gehad met de Eilandraad van Marken, die bezig is met het opstellen van nieuwe richtlijnen. Het door ons geformuleerde(zie boven) geldt eveneens bij hen. Maar er is behoefte aan nieuwe richtlijnen. Als zij (Bestuur Eilandraad) hun nieuwe richtlijnen op papier hebben (na overleg met hun werkgroepen, zullen zij ons daarvan op de hoogte stellen!!

Ruud zal tekst aanleveren over de te maken afspraken betr. de richtlijnen van de werkgroepen voor de deelnemers aan de werkgroepen. **Actie: Ruud**

** Onderdoorgang.

Het werkbezoek van de commissie-leden van de Cie M&B en vertegenwoordigers van de verschillende politieke partijen, die deel gaan nemen aan de provinciale verkiezingen was een succes. De opkomst was groot, belangstellend en geanimeerd. Eén van de conclusies die te beluisteren viel was, dat het geld voor de tunnel wellicht niet de bottleneck zal zijn, maar de jaarlijkse hoge onderhoud-kosten!

Goof mailt nog naar alle partijen dat wij een kieswijzer gaan maken. **Actie: Goof.**
Ook spreekt Goof in op 23 februari om 18.30 uur, de spreektijd is aangevraagd. We besluiten geen oproep te doen in de BG krant, maar zullen de werkgroep-leden vragen wie er ook mee wil gaan.
Actie: Johanna
Op 2 februari wordt alle informatie van Stuurgroep-advisering naar DS en GS op Pleio gezet.

** Verkeer.

N.a.v. afsluiting A7 en de zwaar verkeer-route nu via de N247 door Broek is er een gesprek geweest met dhr. Hansen van Rijkswaterstaat op 19 januari j.l. Cor heeft verslagje gemaakt, zie zijn mail 25/1/2023. Dit kan ook op onze DR-site. **Actie: Johanna**
Verder heeft Cor allerlei voorstellen gedaan, o.a. éénrichting-verkeer Roomeinde-Leeteinde en dit gedeeld met de gemeente. Niets op terug gehoord. De geplande bijeenkomst van de DR-werkgroep met de werkgroep van de gemeente is niet in april, maar uitgesteld naar mei. Het zou een goed idee zijn om met betrokken bewoners eens avonden te organiseren om het draagvlak te peilen voor de verschillende ideeën die er zijn, om het verkeer in Broek beter te laten verlopen.

** Wonen

Er zijn brieven gestuurd naar de resp. wethouders om het behoud van voorzieningen in Broek te waarborgen, cq te herstellen (denk aan buurtsuper, bv). Bij de gemeente is de vraag neergelegd om een brainstorm te organiseren om hier over van gedachten te wisselen. Ruud levert tekst om op de DR-site en in de BG krant te plaatsen. **Actie: Ruud**
Betr. Plan Buurs wordt de dorpsraad op de hoogte gehouden van mogelijke ontwikkelingen door W.H. en A.B.

5. Wat verder ter tafel komt..

** Johanna heeft Debbie gevraagd om een datumprikker te organiseren ivm afscheid-etentje.

** Cor gaat, in ieder geval tijdelijk mee doen in de contact-groep van de Havenridders!

** kies-wijzer op DR-site, daarna in BG krantje. **Actie: Goof**

** t.a.v. nieuwe Dorpsraad krant kiezen we ervoor om deze begin mei te laten verschijnen (na de schoolvakantie). Artikelen moeten half april klaar zijn.

** Ondergrondse containers in Broek-zuid té duur! Cor blijft hierover in contact met de gemeente. Stuur ons de correspondentie hierover op.

** Agendapunten Schouw: Bouwlocaties Broek; Verkeerssituatie rondom school; ondergrondse containers in Broek Zuid; optreden BOA's; voorzieningen in Broek.

Agendapunten doorsturen naar bestuurssecretariaat. **Actie: Johanna**

6. Rondvraag

** n.a.v. vergaderdatum in april waar Goof niet bij aanwezig kan zijn,
is de Jaarvergadering nu op 19 april

Er verder geen rondvraag meer zijnde sluit de voorzitter om 21.40 uur de vergadering.
De volgende dorpsraad-vergadering is op 1 maart 2023.